
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 1 / 2024 08. 01. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Přerovská Jarmila, Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA, Kochová
Veronika, Ing., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk

Omluveni: Kürfurstová Božena, Vejrosta Dan

Hosté: Jan Bartík, městský strážník p. Schneider

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Adventní koncert
2. Akce v Pavlovičkách v roce 2024
3. Využití finančních prostředků v roce 2024
4. Zeleň v Pavlovičkách
5. Chodník v Luční ulici

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

Usnesení:
Městský strážník p. Schneider informoval, že Městská policie provedla tři namátkové kontroly v ranních
hodinách u výjezdu z nového bytového komplexu v Čadově ulici a neshledala žádné problémy. KMČ vyčká, jak
se bude situace vyvíjet, jestli pracovníci magistrátu podají nějaké návrhy řešení, jestli se objeví další stížnosti.
Pak se rozhodne o dalším postupu.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Výjezd v Čadově ulici - V realizaci
Chodník v Železniční ulici - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Bezbariérové nájezdy na chodníku v Divišově ulici - Vyřešené
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Oprava chodníků - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořezy zeleně v ulici Na Zákopě - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: Projekt chodníku v Gorkého ulici - Vyřešené
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Zápis č. 10/2023 ze dne 02. 10. 2023: Oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé - Vyřešené
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Oprava chodníku na Chválkovické ulici - Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Chodník v Čadově ulici - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Na Adventní koncert nepřišlo mnoho lidí, ale ti, kteří se zúčastnili, byli velmi spokojeni. Vystoupil folklórní
Hanácký mužský sbor Rovina s adventním a předvánočním programem.
2. V roce 2024 čeká na obyvatele Pavloviček několik již tradičních akcí:



    Maškarní radovánky pro děti (3. 2.)
    Velikonoční koncert (26. 3. nebo 2. 4.)
    Pavlovický Svátek matek (12. 5.)
    Pavlovické babí léto (15. 9.)
    Adventní koncert (17. nebo 18. 12.)
Samozřejmě nebude chybět akce Ukliďme Pavlovičky. Termíny budou včas upřesněny, občané budou
informováni obvyklými kanály.
3. V roce 2024 má KMČ k dispozici 150 000 Kč v provozní kapitole (tyto peníze budou využity primárně k
pořádání akcí), 300 000 v kapitole estetizace. KMČ dále navrhla jako větší opravu vybudování 4 bezbariérových
nájezdů na chodnících v Divišově ulici (569 000 Kč). Pokud tato akce nebude vybrána, zvýší se prostředky v
kapitole estetizace o 150 000 Kč. Z kapitoly estetizace budou prostředky využity na vyčištění domku na konečné
tramvají v Edisonově ulici, na další výsadbu (např. na zeleném prostranství na rohu ulic Veverkovy a
Chválkovické nebo v ulici Na Zákopě). V případě zvýšení těchto prostředků bude opraven chodník v ulici
Železniční (dle nacenění celý nebo jeho část).
4. V letošním roce by se měl začít opravovat chodník u zeleného prostranství na rohu ulic Veverkovy a
Chválkovické a s ním i stanoviště tříděného odpadu. Pokud k tomu dojde, bude kolem STO vysazen živý plot a
na zelené ploše další rostliny dle zpracované studie zeleně. Dále by měly být vykáceny náletové vrby v ulici Na
Zákopě a nahrazeny jinými dřevinami dle dohody s odborem městské zeleně.
5. Byl opraven chodník v Luční ulici. Lidé si ovšem stěžují, že trávníky vedoucí podél chodníku jsou
nedostatečně zasypány hlínou a udusány. Vozidla TSMO v nich dělají při otáčení a další manipulaci hluboké
brázdy, v nichž pak stojí voda a bláto. KMČ požaduje dokončení úpravy trávníků.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Trávníky v Luční ulici

KMČ požaduje dokončení úpravy trávníku podél opraveného chodníku v Luční ulici. Je nedostatečně zasypán
hlínou a udusán. Vozidla TSMO v nich dělají při otáčení a další manipulaci hluboké brázdy, v nichž pak stojí
voda a bláto. 

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2024

Datum schválení zápisu: 14. 01. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


